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Belangrijke data (staan ook in de 
ouderkalender)  

Beste ouder(s)/verzorger(s),

29-04 t/m 10-05 Meivakantie
2-05 Tweede Pinksterdag
23-05 Schoolreisje bovenbouw
27-05 Schoolreisje onderbouw
3-06 Studiedag
4-06 t/m 7-06 Avondvierdaagse
12-06 t/m 14-04 Kamp groep 8
28-06 Rapport mee
1-07 t/m 12-07 Kind-oudergesprek (facultatief)
5-07 Studiedag
12-07 Jaarafsluiting
19-07 Laatste schooldag
22-07 t/m 30-08 Zomervakantie

We zijn volop in beweging geweest de afgelopen tijd, het schoolbrede thema van onze school. In alle klassen 
werd daar op een eigen wijze invulling aan gegeven. Via parro zijn jullie door de leerkrachten daarvan op de 
hoogte gebracht. Ook op facebook kunnen jullie daar berichten van terugzien. Wat in alle klassen een 
gezamenlijk onderdeel is geweest, is het maken van een knikkerbaan. Hierbij moest goed worden nagedacht over 
de constructie en de taakverdeling bij het samenwerken. Tijdens het thema "in beweging" hadden de leerlingen 
van groep 4 en 5 een voetbalclinic van FC Twente, er waren lessen robotica in groep 7/8, de groepen 5 t/m 8 
hadden fitnesslessen bij USA, de kleuters brachten een bezoek aan de fietsenmaker en beantwoordden de vraag: 
hoe werkt een fiets? Verschillende leerzame excursies en gastlessen werden aan dit thema verbonden naast de 
lessen in de groep. Afgelopen dinsdag heeft de hele school met veel leerplezier een gezamenlijk project 
Streetwise gevolgd. Daarover meer in deze nieuwsflits en ook een heel mooi stuk geschreven door onze 
leerlingen Siem en Nanou uit groep 8. 

Het thema waar wij als team mee bezig zijn geweest is het effectief didactisch handelen (EDI+LZM). Samen 
lessen ontwerpen, bij elkaar op lesbezoek en feedback geven zijn daar een onderdelen van. Onze nieuwe 
rekenmethode pluspunt heeft al een positieve invloed gehad op het leren van onze leerlingen en ook dat blijft 
onze volle aandacht behouden.

Ontwikkelingen gaan razendsnel!

In de maatschappij gaan alle ontwikkelingen in de techniek, 
programmering, digitale media en de wetenschap ontzettend 
snel. Ontwikkelingen die wij in het onderwijs niet of nauwelijks 
kunnen bijhouden. Daarom proberen wij zoveel mogelijk deze 
kennis te binnen halen door met de buitenwereld samen te 
werken. Dit door middel van excursies of gastlessen. 
Tetem (www.tetem.nl) is een organisatie die op dat vlak veel 
biedt. Zij hebben een gastles gegeven over robotica.
In ons volgende schoolbrede thema mediawijsheid/digitale 

media gaan we ook met Tetem samenwerken.
Adopt idee (www.adoptidee.nl) is ook een mooi voorbeeld 
waar we ieder jaar samenwerken met een aantal 
ondernemers uit Haaksbergen. Super leerzaam allemaal, 
waarbij leerlingen een aan de slag mogen gaan met de vragen 
die in het bedrijfsleven spelen.
Sinds kort hebben we ook onze eigen robot genaamd Inno
(innovatie). Hiermee gaan we nog aan het werk in de hele 
school.

Tetem roboticaInno
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Welkom bij ons op school!

Streetwise ANWB 

Woensdag gehaktdag 

Nee we hoor, geen woensdag gehaktdag bij ons, maar wij maken 
er woensdag zwerfboekdag van (www.kinderzwerfboek.nl). Na 
de meivakantie staan iedere woensdag om 12.30 boekentrolleys 
buiten. Bij slecht weer te vinden in ons halletje waar ze overigens 
altijd staan wil iemand op andere dagen een boek uitzoeken 
/doneren of meenemen. Wij gunnen ieder kind een mooi en goed 
boek thuis om zo ook thuis te kunnen lezen. Vandaar het initiatief 
zwerfboeken waar we al eerder in onze nieuwflits over 
geschreven hebben. Kijken of dit beter werkt. Overigens vullen 
wij ook een trolley met zwerfboeken voor volwassenen (opa’s en 
oma’s ook welkom)! Hoe leuk .

Norell en Ize heerlijk 
samen aan het lezen

Ali Gökay is vorige week bij ons begonnen in groep ½! 
Na Pasen is Belle bij ons gestart in groep 6.

We wensen jullie een hele fijne tijd toe bij ons op school.

Dinsdag 23 april heeft de hele school extra 
verkeerseducatie gehad. We vinden het 
belangrijk dat leerlingen zich veilig leren 
bewegen in het verkeer. De lessen werden 
met veel enthousiasme gegeven door 
medewerkers van ANWB-Streetwise. We 
zagen dan ook nieuwsgierige en betrokken 
leerlingen die veel hebben ervaren hebben 
geleerd.
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Onze leerlingen aan het woord

Fijne mei vakantie allemaal 
Team BS Paus Joannes

Inleiding:
Hallo, wij zijn Nanou en Siem van groep 8 op de Paus Joannes school en wij zijn de vertegenwoordigers van 
de leerlingen in de leerlingenraad. Wij gaan in dit verhaal vertellen wat de leerlingenraad is, waar we nu mee 
bezig zijn, waarom het handig kan zijn dat er kinderen meedenken en onze mening over de leerlingenraad.

Wat is de leerlingenraad?
De leerlingenraad is een groep leerlingen van de school die met de directrice in gesprek gaat over de school 
en wat er misschien veranderd kan worden. Wij komen ongeveer 1 keer in de 3 weken bij elkaar. Onze 
leerlingenraad bestaat sinds begin 2023, maar we zijn toen niet zo vaak bij elkaar gekomen 
wegens verschillende omstandigheden, nu komen we wel wat vaker bij elkaar. Tijdens een bijeenkomst 
beginnen we met hoe we ons voelen, we bespreken met wat er kan worden veranderd of noem het maar op. 
Dit bespreken we natuurlijk uiteraard met de kinderen die bij ons in de klas zitten.

Waar zijn we nu mee bezig?
Zoals u misschien wel weet, hebben we een nieuw schoolplein gekregen. Er kan natuurlijk altijd wel iets 
veranderd worden aan een schoolplein. Daar denken Nanou, Siem en Tess over na.  We moeten ook 
nadenken over de activiteiten, hier denken dan andere kinderen over na. Ook staan de leesboeken bij ons 
hoog, hier denken we ook over na. Zo zijn we met alle leden van alle groepen (behalve de kleuters en groep 
3 /4) over na.

Waarom is het handig dat kinderen meedenken?
Misschien weet u dat we met Adopt -Idee bezig zijn. Dit is een project waar kinderen meehelpen de 
problemen van de bedrijven oplossen, we doen het een beetje hetzelfde bij de leerlingenraad. Waarom 
zouden ze het nou juist aan kinderen vragen? Kinderen zijn nog jong en denken niet in problemen en het 
geld, bij ouderen wordt gezegd dat ze aan terminale serieusheid, dit begint eigenlijk vanaf je volwassen tijd 
en het piek- moment is rond je 40ste. Dus kinderen hebben daar geen last van en zo komen de mooiste 
ideeën naar boven en kunnen de ouderen het mogelijk maken met ons.

Wat vinden wij nou van de leerlingenraad?
Tot slot gaan we het hebben over wat wij vinden van de leerlingenraad.
Siem: "De leerlingenraad was echt een goede keuze van de school, we kunnen nu samen met andere 
kinderen een soort van besturen en samenwerken. Ze vonden dat ik goed kon besturen en dat vind ik ook 
erg leuk om te doen. Maar wat ik jammer vind is dat we eens in de 3 weken bij elkaar komen, ondanks dat 
het voor sommige kinderen genoeg tijd is voor te denken vind ik het een beetje te lang maar 'The life is a 
rocky road.' Of terwijl je moet er mee dealen en dat lukt wel"

Nanou: "Ik vind de leerlingenraad een geweldig idee van de school, we kunnen dan met de leerlingen en de 
directrice samen nadenken over de nieuwe plannen van de school.
In de leerlingenraad kunnen zowel de leerlingen als de directrice
iets van elkaar leren. Ik vind persoonlijk dat er op elke school wel een
leerlingenraad kan komen, want uit de leerlingenraad komen echt
geweldige ideeën.

    Siem en Nanou


